
汉莎航空集团旗下航空公司将欧洲境内的航班减少 25％
（2020年 3月 6日）

由于新型冠状病毒在欧洲加速传播所造成的当前形势，在未来几周内，我们的中短途航班数量最多将减少 25％。 因此，我们

请您在开始旅程之前始终检查航班状态以及最终目的地或过境目的地的当前旅行和入境限制。 这些可能会在短时间内更改。

如果由于新型冠状病毒引起的旅行和/或进入限制更改而导致您无法开始旅程，汉莎航空集团还提供免费的改期或退票。

As a result of the current situation caused by the accelerated spread of the coronavirus also in Europe, the number of our

short- and medium-haul flights can be reduced by up to 25% over the upcoming weeks. We therefore ask you to always

check the status of your flight and the current travel and entry restrictions of your final or transit destination before you start

your journey. These might be subject to change on short notice. If you are unable to start your journey due to changed travel

and/or entry restrictions in the context of the coronavirus, Lufthansa Group also offers free rebooking or refund.

eXperts 不正常航班信息网已更新，点击查看详情

https://irreg.lufthansaexperts.com/nl/news/the-lufthansa-group-airlines-are-reducing-their-flight-offer-within-europe-by-up-to-25-percent.html

